
Referat af bestyrelsesmøde d. 5.9.

Deltagere: Kresten, Jacob, Anders, Rie og Eva (ref)

1.
Støjmur
Den er sat op, og vi håber, den virker til naboernes tilfredshed. Der skal plantes efeu på
Coop 365 siden af hegnet, så vi undgår at skulle fjerne grafitti. Forskønnelsesudvalget står
for at invitere til en plantedag.

2.
GDPR
Vi mangler stadig svar fra 24 haver på, om de vil give samtykke til at figurere på
hjemmesiden. Vi forsøger at få dem i forbindelse med, at vi går den 2. skidtrunde

3.
Vejbrønde
De tjekkes på lørdag d. 10.9. Værktøj medbringes, så de kan blive renset, hvis der er
behov.

4.
Reparation af bestyrelsesskuret
Det er en sag mellem håndværkeren, der har påkørt skuret, og hans forsikring. Vi afventer.

5.
Blændende gadelamper
Vi har fået en henvendelse fra et medlem, der er generet af, at gadelamperne blænder. Vi
har undersøgt muligheden for afskærmning: Hvis vi skifter armaturerne i lamperne til LED,
kan der samtidig tilføres en afskærmende funktion. Vi tager et møde med firmaet, der
producerer lamperne, og får et tilbud samt en redegørelse for mulighederne.

6.
Ansøgning om tilbygning
Der ligger en ansøgning fra et medlem om en mindre tilbygning. Den godkendes.

7.
Nyt fra ladestanderudvalget
Der er en forespørgsel fra udvalget, om bestyrelsens holdning til evt. at placere ladestander
midt på parkeringspladsen, så den kan tilgås fra flere pladser. Bestyrelsen har ingen
principiel holdning til det, men opfordrer udvalget til at få afklaret, hvor den i givet fald skal
kobles op og hvad gravearbejdet i den forbindelse koster ift. det tilbud der allerede ligger.

8.
Evt.
Projektører i havemandens skur
Der ligger nogle gamle projektører i havemandens skur, som vi ikke har brugt i flere år. De
fylder og havemanden vil gerne have dem afhændet. Vi forslår ham at sælge dem på DBA.
(og evt lægge det ud på facebook så beboere i Engly får buddet)

Næste bestyrelsesmøde: tirsdag d.18. oktober kl. 19 hos Jacob i have 67


